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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem biztosítja kormány a nevelőszülőknél élő 
gyermekek ellátását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Szent Ágota Gyermekvédelmi Szolgáltató (az egyik legnagyobb nevelőszülő hálózatot működtető
fenntartó) nemrégiben egy levélben tájékoztatta a nevelőszülőket arról, hogy miként tudják igénybe
venni az álláskeresési járadékot, mindezt azért, hogy így növeljék bevételeiket, amit többen nem
tartanak elégségesnek.

A fenntartó és végeredményben a kormány ahelyett, hogy megfelelő szintű támogatást biztosítana a
gondozásba  vett  gyermekek  ellátásához,  a  munkanélküli  segély  felvételére  ösztönzik  a
nevelőszülőket.

Ez lényegében annak beismerése, hogy a kormánynak nincs válságkezelési terve. Nem készült fel
arra,  hogy  a  rászorulókról,  adott  esetben  az  állami  ellátás  részeként  gondozott  gyermekekről,
megfelelően gondoskodjon. Ez beismerése annak is, hogy nem működik jól  sem a nevelőszülői
ellátás, sem a szociális rendszer.
 
Mindezek miatt kérdezem:

• Miért nem emelik a nevelési díj évek óta változatlan összegét?
• Miért nem biztosítja kormány a nevelőszülőknél élő gyermekek ellátását?
• Miért egy jogi „kiskapu” kihasználására biztatják a nevelőszülőket annak érdekében, 

hogy növelni tudják bevételüket, ahelyett hogy a juttatásaikat emelnék?
 

Tisztelettel várom válaszát!



 
 
Budapest, 2022. június 21.
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